
sl. Malinová 
Její prezentace je zpracována ve velmi krátkém rozsahu, zaměřila se zejména na činnosti související s FB, 
popsala v kratším rozsahu činnosti na Instagramu a doplnila inforamce o LInkedInu (nebylo v zadání). Můj 
celkový pocit je ten, že slečna je poměrně znalou osobou v činnostech na FB, ale nenavrhla strategie, která 
byla požadována, ale pouze popsala stav a možnosti. Celkově mi to přijde odfláknuté. ;-) 
  

 


